
 

Projekt protokołu  Nr LXVI/2024 

z Sesji  Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia  22 lutego 2024 r. 

 

Ad.1. Otwarcie Sesji  

 

Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski: P. Piotr Wojdacz otworzył LXVI. Sesję Rady 

Gminy Osiek Jasielski w dniu 22 lutego 2024 roku. Przywitał wszystkich obecnych Radnych, 

Sołtysów wsi, Pana Andrzeja Stachurskiego, Wójta Gminy Osiek Jasielski, Panią Anetę Jarecką 

– Sekretarz Gminy Osiek Jasielski. P. Katarzynę Kaszowicz - Dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg w Jaśle oraz P. Irenę Baciak - Radna Powiatu Jasielskiego 

 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych ustawowego składu, obecnych jest 13 

Radnych. Przewodniczący Rady dodał, iż z uwagi na obecność 13 radnych, obrady i uchwały 

podjęte na Sesji będą prawomocne. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Brej Dariusz – Pielgrzymka, 

2. Gortad Łukasz –Czekaj, 

3. Gumienna Henryka – Zawadka Osiecka,  

4. Gumienny Tadeusz – Zawadka Osiecka, 

5. Kiciliński Krzysztof – Samoklęski, 

6. Kiełbasa Marek – Świerchowa, 

7. Kurcz Piotr – Załęże, 

8. Mastej Stanisław – Załęże 

9. Ropa Tomasz – Mrukowa, 

10. Socha Daniel – Mrukowa, 

11. Wojdacz Piotr – Samoklęski, 

12. Zagórski Mariusz – Świerchowa, 

13. Zawisza Tadeusz – Osiek Jasielski, 

 

( Lista obecności Radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu ) 



 

 

 

Radni nieobecni na Sesji: 

1. Ciuła Paweł – Pielgrzymka, 

2. Źrebiec Tomasz – Osiek Jasielski. 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 

2. Aneta Jarecka – Sekretarz Gminy Osiek Jasielski 

3. Dorota Pykosz – Sołtys wsi Pielgrzymka, 

4. Ryszard Ociesielski – Sołtys wsi Samoklęski, 

5. Władysław Świątek – Sołtys wsi Czekaj, 

6. Katarzyna Kaszowicz - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Jaśle,  

7. Irena Baciak - Radna Powiatu Jasielskiego 

 

         ( Lista obecności Sołtysów i zaproszonych gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu ) 

                                                                                                                  

Ad.4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z Sesji Nr LXV/2023 Rady Gminy Osiek Jasielski. 

6. Informacja na temat inwestycji przy drogach powiatowych na terenie Gminy Osiek 

Jasielski. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia Sołectwa Czekaj do ,,Podkarpackiego 

Programu Odnowy Wsi na lata 2021-2025” 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Czekaj. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Osiek Jasielski na 2024 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprawiania pogrzebu przez Gminę Osiek 

Jasielski. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie Osiek Jasielski na lata 2024-2026. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie poprawy 

bezpieczeństwa oraz możliwości samodzielnego funkcjonowania osób starszych 

przez dostęp do tzw. ,,opieki na odległość” w Gminie Osiek Jasielski na rok 2024. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Osiek 

Jasielski 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 03-01-2024 r. 

16. Podjęcie uchwały w  sprawie  zmiany Uchwały Nr LXIV/431/2023 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie budżetu Gminy Osiek 

Jasielski na rok 2024. 

17. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z 

realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

18. Wolne wnioski i zapytania. 

19. Interpelacje radnych. 

20. Zakończenie Sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do obecnych o składanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Nie było wniosków o zmianę porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Odbyło się głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad. 

Wyniki głosowania: 

,,za” 13 radnych 

,,przeciw” 0 radnych 

,, wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z sesji LXVI/2024 Rady Gminy Osiek Jasielski. 

 



Przewodniczący Rady poinformował, że projekt protokołu Nr LXVI/2024 był dostępny w BIP 

w formie elektronicznej oraz w biurze obsługi Rady w formie papierowej. Zwrócił się  

o zgłaszanie wniosków lub uwag do treści projektu protokołu. Nie zgłoszono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał projekt protokołu pod głosowanie. 

Odbyło się głosowanie nad projektem protokołu 

 

Wyniki głosowania: 

,,za” 13 radnych 

,,przeciw” 0 radnych 

,, wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 6 Informacja na temat inwestycji przy drogach powiatowych na terenie Gminy Osiek 

Jasielski. 

 

Informację na temat inwestycji przy drogach powiatowych na terenie Gminy Osiek Jasielski 

przedstawiły: P. Katarzyna Kaszowicz – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Jaśle oraz P. 

Irena Baciak – Radna Powiatu Jasielskiego. 

 

P. Katarzyna Kaszowicz na wstępie podziękowała za bardzo dobrą współpracę zarówno ze 

strony P. Wójta jak i Radnych Gminy Osiek Jasielski. W 2022 r. wartość inwestycji drogowych 

na terenie Gminy Osiek Jasielski wyniosła 2.581.000 zł z czego Gmina Osiek Jasielski dołożyła 

290.000 zł. W 2023 r. wartość inwestycji drogowych na terenie Gminy Osiek Jasielski wyniosła 

500.000 zł,  z czego Gmina Osiek Jasielski dołożyła 175.000 zł. P. Kaszowicz podkreśliła, że 

udało się zrobić nie tylko bardzo dużo dróg, ale również chodniki. Ponadto jest wiele projektów 

na nowe odcinki dróg. Gminy, które dokładają się do inwestycji będą w pierwszej kolejności 

brane pod uwagę przy realizacji inwestycji.  

 

Radny Marek Kiełbasa - Wiceprzewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski zasugerował, by 

obniżyć udział finansowy Gminy Osiek Jasielski w planowanych inwestycjach z uwagi na 

ograniczenia możliwości finansowe.  

 

P. Irena Baciak – Radna Powiatu Jasielskiego podziękowała P. Wójtowi oraz Radnym za 

dotychczasową współpracę podkreślając, że udało się wykonać wiele inwestycji, niemniej 



jednak jeszcze wiele przedsięwzięć przed nami i w dalszych latach będą kontynuowane. P. 

Radna podkreśliła, że jest otwarte zadanie na przygotowanie i opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę mostu przy drodze powiatowej Świerchowa – Osiek Jasielski. 

Zadanie jest wpisane w budżecie Powiatu. P. Irena Baciak wyjaśniła, że dzięki dobrej 

współpracy możemy na dzień dzisiejszy poszczycić się tym, że praktycznie w każdej 

miejscowości mamy wykonany jakiś odcinek chodnika.  

 

P. Kaszowicz Katarzyna wyjaśniła, że zasada gospodarowania przy realizacji inwestycji 

drogowych polegająca na finansowaniu przedsięwzięć na poziomie 50% : 50%  nie jest sztywną 

zasadą i niejednokrotnie ostatecznie zostaje ustalona w innej wysokości niż początkowo 

zakładana. W tegorocznym budżecie Powiatu na budowę chodników jest zabezpieczona kwota 

800.000 z ł, która przy tej ilości gmin jest ogromnie niska. Jednak w ciągu roku ta kwota ulega 

zmianom. Niejednokrotnie pojawiają się dodatkowe środki i dodatkowe możliwości 

pozyskania finansowania. P. Kaszowicz zasugerowała, że w przyszłej kadencji chciałaby się 

skupić na dokończeniu przedsięwzięcia w Zawadce Osieckiej oraz na odcinku na pograniczu 

Gminy Osiek Jasielski oraz Gminy Dębowiec. Podkreśliła również, że ciągłej zmianie ulegają 

obowiązujące przepisy, które określają szerokość drogi powiatowej. Na dzień dzisiejszy 

wynosi ona 6 m. Szerokość pobocza wynosi 1 m co w konsekwencji daje szerokość całego 

korpusu jezdni i wynosi on 8 m.  

 

P. Wójt podziękował wszystkim za dobrą współpracę. Podkreślił, że projekt na remont drogi w 

Zawadce Osieckiej został złożony w Powiatowym Zarządzie Dróg. Na tamtą chwilę  było 

złożonych kilka projektów, jednak po rozmowach wybrano drogę w Zawadce Osieckiej. 

Ponadto zauważył, że odkąd pełnił funkcję radnego, od 2006 r., Powiat realizował kilka 

strategicznych dróg na naszym terenie, m. in. Droga Świerchowa - Osiek Jasielski - 

Samoklęski, Dębowiec-Osiek Jasielski-Załęże. Poza tym, P. Kaszowicz obiecała nam, że 

będziemy się starać o budowę ścieżki rowerowej Folusz-Nowy Żmigród wzdłuż drogi 

wojewódzkiej 993. Droga ta była remontowana, w tym wyremontowano dwa mosty. P. 

Kaszowicz startuje w tych wyborach do Sejmiku Województwa Podkarpackiego, dlatego 

prosiłbym o jej wsparcie. P. Wójt złożył podziękowania zarówno dla P. Katarzyny Kaszowicz 

jak i P. Ireny Baciak za wspólne działania dla dobra Gminy Osiek Jasielski 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia Sołectwa Czekaj do ,,Podkarpackiego 

Programu Odnowy Wsi na lata 2021-2025”. 

 



Informację na temat uchwały udzieliła P. Aneta Jarecka – Sekretarz Gminy Osiek Jasielski.  

Przewodniczący Rady zwrócił się o zadawanie pytań. Nie zgłoszono pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

,,za” 13 radnych 

 

,,przeciw” 0 radnych 

,, wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Czekaj. 

 

P. Wójt poinformował, że z inicjatywą budowy placu zabaw w miejscowości Czekaj wyszły 

przede wszystkim członkinie KGW w Czekaju.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się o zadawanie pytań. Nie zgłoszono pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

,,za” 13 radnych 

,,przeciw” 0 radnych 

,, wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Osiek Jasielski na 2024 rok. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że budżet programu opiewa na kwotę 53.500 zł. Gminna 

Komisja Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dokonała podziału środków zgonie z harmonogramem ujętym w programie.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się o zadawanie pytań. Nie zgłoszono pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

,,za” 13 radnych 

,,przeciw” 0 radnych 

,, wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprawiania pogrzebu przez Gminę Osiek 

Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że koniczność podjęcia tej uchwały wynika z tego, że zasady 

sprawiania pogrzebu nigdy nie były uregulowane, dlatego taka uchwała znalazła się w porządku 

obrad.  

Przewodniczący Rady zwrócił się o zadawanie pytań. Nie zgłoszono pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

,,za” 13 radnych 

,,przeciw” 0 radnych 

,, wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie Osiek Jasielski na lata 2024-2026. 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że poprzedni program był uchwalany na trzy lata i po prostu 

stracił ważność. Stąd wynika konieczność podjęcia nowej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się o zadawanie pytań. Nie zgłoszono pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 



,,za” 13 radnych 

,,przeciw” 0 radnych 

,, wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie poprawy 

bezpieczeństwa oraz możliwości samodzielnego funkcjonowania osób starszych przez 

dostęp do tzw. ,,opieki na odległość” w Gminie Osiek Jasielski na rok 2024. 

 

Przewodniczący podkreślił, że program cieszy się dużym zainteresowaniem dlatego pojawiła 

się potrzeba uchwalenia go na kolejne lata.  

Przewodniczący Rady zwrócił się o zadawanie pytań. Nie zgłoszono pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

,,za” 13 radnych 

,,przeciw” 0 radnych 

,, wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego  

dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Osiek 

Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady podkreślił, że wzrosła  minimalna stawka godzinowa brutto, dlatego 

pojawiła się potrzeba dokonania podwyżki stawek za ekwiwalent pieniężny dla strażaków 

ratowników.  

 

Wójt Gminy Osiek Jasielski poinformował, że zaproponowano podwyższenie stawki do 25 zł 

za każdą rozpoczętą godzinę udziału w akcji ratowniczej oraz do 10 zł za każdą rozpoczętą 

godzinę szkolenia. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji: Radny Piotr Kurcz odczytał fragment 

uzasadnienia do uchwały będący stanowiskiem Komisji w przedmiotowej sprawie, które 



Komisja opracowała na posiedzeniu w dniu: 26 stycznia 2024 rok. Przedmiotem obrad była  

m.in.: skarga na działalność Wójta Gminy Osiek Jasielski dotycząca niewłaściwego wykonania 

zadań związanych z opieką nad bezdomnymi zwierzętami. Komisja uznała skargę za 

bezzasadną. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się o zadawanie pytań. Nie zgłoszono pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

 

 

Wyniki głosowania: 

,,za” 13 radnych 

,,przeciw” 0 radnych 

,, wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 03-01-2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji: Radny Piotr Kurcz odczytał fragment 

uzasadnienia do uchwały będący stanowiskiem Komisji w przedmiotowej sprawie, które 

Komisja opracowała na posiedzeniu w dniu: 26 stycznia 2024 rok. Przedmiotem obrad był 

wniosek z dnia 03 stycznia 2024 r. o podjęcie działań  zmierzających do: 

1) montażu mikroinstalacji OZE na budynkach użyteczności publicznej, 

2) budowę farm fotowoltaicznych na nieruchomościach gminnych, 

3) systematycznego zakupu i/lub  wymiany floty samochodowej na pojazdy 

zeroemisyjne oraz do montażu stacji/punktów ładowania samochodów EV na 

terenie gminy lub dzierżawy działek pod takie inwestycje. 

Komisja uznała wniosek za zasadny. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się o zadawanie pytań. Nie zgłoszono pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

,,za” 13 radnych 

,,przeciw” 0 radnych 



,, wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w  sprawie  zmiany Uchwały Nr LXIV/431/2023 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na 

rok 2024. 

 

P. Aneta Jarecka – Sekretarz Gminy Osiek Jasielski odczytała treść uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr LXIV/431/2023 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 28 grudnia 2023 roku w 

sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2024.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się o zadawanie pytań. Nie zgłoszono pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

,,za” 13 radnych 

,,przeciw” 0 radnych 

,, wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Ad. 17 Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z 

realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił informację z wykonania uchwał podjętych na ostatniej Sesji a także 

informację z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

Wójt poruszył następujące tematy: 

- remont GOKiBP w Osieku Jasielskim, 

- przetarg na wymianę lamp, 

- przetarg na budowę szatni dla Klubu Sportowego ,,ZAMCZYSKO” Mrukowa wraz z 

nawodnieniem boiska 

- przetarg na wymianę nawierzchni na stadionie sportowym w Osieku Jasielskim, 

- remont 37 odcinków dróg na terenie Gminy Osiek Jasielski, 

 

Ad. 18 Wolne wnioski i zapytania. 

 

W wolnych wnioskach Przewodniczący Rady odczytał pismo dotyczące składania przez 



radnych oświadczeń majątkowych 

Przewodniczący Rady zwrócił się o składanie wniosków. 

Nie złożono żadnych wniosków 

 

Ad. 19 Interpelacje radnych. 

Przewodniczący Rady zwrócił się o składanie interpelacji. 

Nie zgłoszono żadnych interpelacji 

 

Ad. 20 Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady zakończył obrady LXVI. Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski w dniu 22 

lutego 2024 r. i podziękował wszystkim za przybycie. 

 

Na tym zakończono obrady Sesji 

 

Protokołowała: 

Monika Władyka 

 


